
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XLII2022

XLI Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 marca 2022 roku w sali konferencyjnej
Starostwa Powiatowego w Końskich.

Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:09 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękała

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył obrady XLI sesji Rady
Powiatu w Końskich. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu oraz przybyłych gości . Stwierdził, że sesja została zwołana zgodnie
z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.
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Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku
obrad Panie i Panowie radni otrzymali wraz zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Przypomniał,

że zgodnie z artykułem 15ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu
Powiatu Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględnąwiększościągłosów

ustawowego składu Rady.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt w sprawie
rozpatrzenia zakresu i formy pomocy dla regionu Pohrebyszcze w związku z konfliktem
zbrojnym w Ukrainie.

W dyskusji głos zabierali:

Wicestarosta Wiesław Skowron
Radny Marian Król
Radny Bogdan Soboń

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Radny Michał Cichocki
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Radny Wojciech Owczarek
Starosta Grzegorz Piec
Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał pod głosowanie wniosek
złożony przez Pana Radnego Mariana Króla.

Głosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad o punkt Ustalenie zakresu i formy pomocy dla partnerskiego
Rejonu Pohrebyszcze w związku z konfliktem zbrojnym w Ukrainie.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Bogdan
Soboń, Beata Zbróg
PRZECIW (8)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Zbigniew Kowalczyk, Wojciech Owczarek, Grzegorz Piec,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Lilla Brożyna, Marian Domagała,ŁukaszKubka, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów odrzuciła

wniosek o rozszerzenie porządku obrad, a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku

obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
PRZECIW (2)
Marian Król, Jarosław Lasota
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Poniższy porządek obrad został przyjęty większością głosów:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie

Koneckim za 2021 rok.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

c. uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej,
d. uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy

w powiecie koneckim na lata 2022-2027,
e. określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok,
f. określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego

w 2022 roku ,
g. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2021.

7. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku.
8. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2021 rok.
9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Powiatu.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk przed przystąpieniem do realizacji
porządku obrad udzieli głosu Komendantowi Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej

w Końskich.

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Końskich Ryszard Stańczak

na ręce Pana Starosty złożył serdeczne podziękowania dla Zarządu Powiatu oraz Radnych
za wsparcie finansowe udzielone Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej

w Końskich do zakupu nowego samochodu ratowniczo - gaśniczego.

Ad.3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawił

Starosta Grzegorz Piec.

W dyskusji głos zabierali:
Radna Beata Zbróg
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Starosta Grzegorz Piec

Wobec braku innych zapytań

że sprawozdanie zostało przyjęte.

uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził,

Sprawozdan ie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną

część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckim za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Marcin Latański przedstawił informację

o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie Koneckim
za 2021 rok.

Wobec braku zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu
przyjęła do wiadomości przedmiotową informację .

Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckim za 2021 rok stanowi integralna część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 - minutową przerwę.

Obrady wznowiono o godz. 11:33
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Ad.S.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekty uchwał

były omawiane na Komisjach Rady Powiatu i uzyskały pozytywne opinie.

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie rozpatrywane projekty uchwał.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLI/3/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwalę Nr XLI/4/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu
Koneckiego na 2022 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej ,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był ornawiany
na Komisjach Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia Statutu Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej .

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła UchwalęNr XLI/SI2022 w sprawie uchwalenia Statutu Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

d) uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy
w powiecie koneckim na lata 2022-2027,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był omawiany na Komisji
Rewizyjnej , Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz Praworządności i Bezpieczeństwa

Publicznego. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Pytań nie był. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy
w powiecie koneckim na lata 2022-2027.
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Paco cha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rad Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLII6/2022 w sprawie uchwalenia Programu promocji
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie koneckim na lata 2022-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był omawiany
na Komisjach Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię .

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
określenia zdań, na które przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośniepodjęła UchwałęNr XLI17/2022w sprawie określenia zdań, na które przeznacza
się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2022 rok.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.
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f) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2022 roku,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był omawiany na Komisji
Rewizyjnej , Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz Praworządności i Bezpieczeństwa
Publicznego. Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2022 roku .

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota , Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (l)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIIS/2022 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego w 2022 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był ornawiany
na Komisjach Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Grzegorz Piec , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwałę Nr XLI/9/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi
na Starostę Koneckiego z dnia 13 grudnia 2021 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.6.
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2021.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie Państwo Radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było na posiedzeniu Komisji Budżetu,

Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2021 stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.7.
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie Państwo Radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było na posiedzeniu Komisji
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku.

Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku stanowi integralną

część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z §36, ustęp 3 Statutu Powiatu
Koneckiego Komisja zobowiązała się przedstawićRadzie sprawozdanie ze swojej działalności

co najmniej raz w roku. W każdym czasie na żądanie Rady. Dodał, że sprawozdania z pracy ( j:
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Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2021 rok przedłożone zostały wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu.

Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2021 rok stanowią integralną

część niniejszego protokołu.

Ad.9.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęła korespondencja:
• pismo Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, dotyczące udzielenia dotacji na prace

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków położonym w obszarze województwa świętokrzyskiego,

• uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o prawidłowości

planowanych kwot długów oraz w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu

planowanego w uchwale budżetowej na 2022 rok,
• uchwała Zarządu Powiatu w sprawie informacji o wykonanie planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z funduszu przeciwdziałania Covid-19 za 2021 rok,
• pismo Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie analizy danych

zawartych w oświadczeniu majątkowym złożonym w trakcie 2021 roku,
• pismo z dnia 8 lutego 2022 roku mieszkańców Kłucka - Kolonii w sprawie drogi.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował o zbliżającym się

terminie składania oświadczeń majątkowych. Przypomniał, że stosownie do artykułu 25c ust. 3,
punkt 1 ustawy o samorządzie Powiatowym Radni, Przewodniczącemu Rady Powiatu składają

oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania z wysokości osiągniętego dochodu
w roku podatkowym za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach.

W sprawach różnych głos zabierali:

Radny Grzegorz Jóźwik

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa

Ad.IO.
Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XLI sesji Rady Powiatu w kadencji 2018 - 2023.

10



Przewod iczący

Rada Powiat Końskich

Zbign.(w ~\ .~alczyk
t . )

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych jest udostępnione

na stronie samorządu powiatowego pod linkiem: https://samorzad.gov.pl/web/powiat
konecki/uchwaly-wykazy-glosowan-protokoly-z-sesji-rady-powiatu2
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